

FAU møte mandag 4.3.2024 kl 19:30, lærerværelset på ungdomstrinnet

1. Godkjenne referat fra forrige FAU møte
 - a. Sekretær har glemt å dele referatene med resten av FAU, dette gjøres denne uken
2. Rektor informerer
 - a. Hadde vintersangsamling på B trinn, der ordfører Marit Wrancke kom på besøk, det var stas. Ellers var siste uke for vinterferien fokusuke, der selvhverdelse var tema gjennom uken. Ellers samvær og sosialt mellom samarbeidsklasser på B trinn og U trinn som alltid er kjekt aktivitet.
 - b. MOT foredrag den 12 mars kl 1800 med tema « Skolen som samfunnsbygger» for foreldre på 5-10 trinn, info/påmelding sendt ut på Vigilo forrige uke, hittil 63 påmeldte. Rektor sender ut påminning onsdag denne uken, og mandag for å få flest mulig til å delta.
 - c. Send gjerne også ut påminning om foredraget på ulike FB grupper klassevis av klassekontakter/FAU medlemmer.
 - d. Jørgen, Magnhild og Wenny stiller fra FAU for å hjelpe til med litt kaffe og tillagning, møtes kl 1700 på U trinn.
 - e. Eller deltar Lars Jørgen og Anette på PLIVO kurs/opplæring , men dette vil ikke involvere elevene, handler om hvordan skolen skal håndtere en evt trussel/kritisk situasjon.
 - f. Utekontakten også på b trinn på sine runder på skolen, veldig god hjelp og viktig samarbeidsparter.
 - g. Mobilskap er på plass på 6-7 trinn.
3. Økonomi – Status (Espen)
 - a. Espen melder at fondene er på vei oppover, og pr i dag en avkastning på 89291 kr, med en samlet verdi på 759291 kr. Så det er bra utvikling.
 - b. Han trenger ellers pers nr til de nye i styret, og protokoll fra årsmøtet før han får endre FAU styret i Brønnøysundregistert. De nye medlemmene må derfor sende dette til Espen så snart som mulig.
4. Årshjul: Kvalitetsoppfølgingsmøte

- a. Ikke noe særlig bra oppmøte, men gode diskusjoner og innspill fra de som møtte. Truls har laget en oppsummering av gruppearbeid og eller innspill fra de ulike trinnene .
5. Årshjul: Søknader nærmiljømidler (Ida og Christine)
 - a. Jeanette trenger en oversikt over aktiviteter i fjor og kostnader , før vi kan søke om nye midler. Rapporten skulle vært inne til nyttår, Jørgen sender dette inn og Jeanette kontakter Espen for å få oversikt over kostnadene.
 - b. Ida har søkt på et fond ift. å få dekket utgifter til ny rutsjebane, svar kommer i juni.
 6. Årshjul: 17. Mai: Et møte allerede, nytt møte onsdag denne uken. Alt går etter planen, Hildegunn og Ida med fra FAU da de er på 3 trinn.
 7. Årshjul: Nytt om FUG/MOT? (Jørgen)
 - a. Enighet om å få til et møte i løpet av april/mai for å sette fokus på nærmiljøarbeid. Jørgen og Jannicke kaller inn til dette, politi, utekontakten for å få en status rundt ungdomsmiljøet i vårt område. Målet på sikt er å få engasjert hele nærmiljøet til å bidra for eksempel etter modell fra «Flaktveit vi bryr oss», men trenger god planlegging og mange involverte. Vurdere å invitere inn FAU ledere fra de andre u trinn skolene i Åsane.
 8. Oppfølging av elever med dysleksi (Anette)
 - a. Det er et ønske om at Mjølkeråen skal bli en dysleksi vennlig skole/sertifisert. Ha gode rutiner for å fange opp og oppfølging, og gi god informasjon om rettigheter, søknad om øk stønad til hjelpemidler osv.

Kriterier for en dysleksi vennlig skole handler om kursing, kompetanse, verktøy, ulike programvarer m.m.

Mjølkeråen har pr i dag en logoped, og 2 lærere som har logos som handler om kartlegging av dysleksi. Ingen elever på venteliste pr i dag ifølge rektor, og skolen bruker et program som heter Lingdys Pluss til disse elevene. En bruker også erfaringer mellom b trinn og u trinn for å forbedre seg, og rektor sier som ved mange andre ting har en også et forbedringspotensiale på dette området.

Anette sender Lars Jørgen en del info om hva som kreves ift sertifisering, også tas saken opp igjen på neste møte i april.

9. Ettermiddagsaktiviteter

- a. Jørgen har hatt kontakt med Kristiane som vil tilby kurs i hoppetau ,fra tirsdager over påske 2 kurs a 5 ganger fra 4-7 trinn. Bindene påmelding, pga mest sannsynlig lange ventelister slik som ved dansekursene.
- b. Ellers har Jørgen prøvd å ta kontakt med Mads ang å arrangere nytt lydstudio kurs .

10. Flerbrukshall på Mjølkeråen oppdatering

- a. Det blir møte i «hallgruppen» den 13 mars om veien videre og hvilke grep de skal gjøre for å restarte prosessen.